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قلعهنويي در راه استقلال؛ دايي با تراكتور؟

شرايط سفت و سخت امير قلعهنويي براي باشگاه تراكتورسازي تبريز تنها يك معني ميتواند داشته باشد، گزينه محبوب

استقلاليها در يك قدمي بازگشت به نيمكت آبي قرار دارد.

تراكتورسازي: قادر به تامين بودجه20 ميلياردي براي حفظ قلعهنويي نيستيم
قلعهنويي در راه استقلال؛ دايي با تراكتور؟

شرايط سفت و سخت امير قلعهنويي براي باشگاه تراكتورسازي تبريز تنها يك معني ميتواند داشته باشد، گزينه محبوب استقلاليها در
يك قدمي بازگشت به نيمكت آبي قرار دارد.

پرافتخارترين مربي تاريخ ليگ برتر فوتبال ايران در شرايطي فصل موفقي را با تراكتورسازي پشت سر گذاشت كه در طول اكثر
هفتههاي ليگ يازدهم هواداران استقلال بارها او را فرياد زدند، اتفاقي كه به هيچ عنوان به مذاق پرويز مظلومي، سرمربي آبيها

خوش نيامد و باعث برهم خوردن تمركزش شد.

با وجود اين مظلومي بخوبي ميدانست اگر در ليگ يازدهم نيمكت استقلال را حفظ كرد به دليل قرارداد 2 سالهاش با باشگاه و
همچنين پادرمياني پيشكسوتان استقلال بود. وضعيتي كه در نهايت قلعهنويي را به سوي تبريز رهنمون كرد تا علي فتحاللهزاده به
انتظار پايان فصل بنشيند. حالا گرچه مديرعامل باشگاه استقلال خود رفتني به نظر ميرسد، اما احمد رسولينژاد رئيس هيات مديره
باشگاه كه به خوبي از محبوبيت قلعهنويي نزد هواداران آبي مطلع است، تلاش دارد مربي مورد علاقه آنها را دوباره برگرداند. مربي كه

تراكتوريها براي حفظ او بايد بودجه 20 ميلياردي در نظر بگيرند!

امير قلعهنويي ديروز در شرايطي اولويت اول فصل بعد خود را تراكتورسازي دانست كه حسابي از وضعيت مالي باشگاه شاكي است. او
در اين باره گفت:چهار هفته قبل از پايان ليگ در جلسهاي با جعفري (مدير عامل تراكتورسازي ) تاكيد كردم براي فصل بعد بايد يك

تيم آسيايي ببنديم و البته قبل از آن بايد 4، 5 ميليارد تومان براي تسويه حساب با بازيكنان در نظر گرفته شود.

قلعهنويي كه با برنامه ورزش و مردم گفت وگو ميكرد با تاييد مذاكرات روزهاي گذشته خود با باشگاه مس كرمان، تصريح كرد: من در
آن مذاكرات هم تاكيد كردم ته دلم دوست دارم در تراكتورسازي بمانم و اين تيم را قهرمان ايران و آسيا كنم، اما جعفري در آخرين

صحبتهايش به من گفت ما در باشگاه حتي هزار تومان هم نداريم!

وي با انتقاد از وضعيت مالي باشگاه تراكتورسازي، گفت: متاسفانه در حال حاضر هر بازيكني30،40 درصد قرارداد خود را نگرفته است.
ما در فصل گذشته در پرداخت بهموقع پول به بازيكنان بينظميهاي زيادي داشتيم و اين براي تراكتورسازي اصلا خوب نيست. من به

جعفري هم ميگويم كه داشتن اين نگاه براي سال آينده كه تراكتورسازي ميخواهد در آسيا حضور پيدا كند به درد نميخورد.

قلعهنويي در خصوص اظهارات جعفري مبني بر اينكه بازيكنان تنها 20درصد از باشگاه طلبكارند گفت: سال گذشته هم از اين
صحبتها زياد زده شد ولي در صحبتي كه با بازيكنان داشتم آنها اعلام كردند بيش از 30،40 درصد طلبكار هستند.

وي با تاكيد بر اينكه حاضر است به خاطر مردم آذربايجان قرارداد سفيد با تراكتورسازي امضا كند، درباره مذاكره باشگاه استقلال با او
گفت: من بارها گفتهام كه اولويت اول من براي فصل بعد تراكتورسازي است و به همين خاطر به اين باشگاه برنامه دادم اما متاسفانه
ما تا الان دو هفته ارزشمند را براي آمادهسازي تيم و به خدمت گرفتن بازيكنان مورد نظر از دست دادهايم با اين حال تاكنون نه به

تراكتورسازي ليست بازيكن دادهام و نه هيچ تيم ديگري.

در اين رابطه محمدحسين جعفري، مديرعامل باشگاه تراكتورسازي گفت: فكر ميكنم صحبتهاي قلعهنويي مشخصكننده موضع او
بود و او تشخيص داده با اين شرايط نميتواند كار كند. نظر قلعهنويي اين بود كه هيات مديره بايد بودجه 20 ميلياردي تصويب كند
و همچنين مطالبات فصل قبل پرداخت شود، قلعهنويي منتظر است تا يكشنبه جلسه هيات مديره استقلال برگزار شود چون قرار

نيست تا اين روز پولي از آسمان بيفتد يا هيات مديره بودجه 20 ميلياردي براي ما تصويب كند.

يكشنبه؛ روز سرنوشت استقلال

در شرايطي كه هيات مديره باشگاه استقلال قرار است فردا طي نشستي برنامههاي باشگاه را براي فصل بعد نهايي كند، اخبار ضد و
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نقيضي درباره استعفاي علي فتحاللهزاده به گوش ميرسد. در حالي كه فتحاللهزاده ميگويد از سمت خودش استعفا نداده، مدير روابط
عمومي اين باشگاه اعلام کرد استعفاي مديرعامل باشگاه مربوط به 15 روز قبل است! به هر حال چه اين استعفا صورت گرفته باشد،
چه نه، احمد رسولينژاد رئيس هيات مديره باشگاه اصلا دل خوشي از عملكرد فتحاللهزاده ندارد به همين دليل، به نظر ميرسد در
نشست روز يكشنبه، حتي اگر سرمربي فصل بعد معرفي نشود تكليف مديرعامل باشگاه مشخص خواهد شد و در اين رابطه بخت

حسين شهرياري مديرعامل سابق باشگاه صباباتري بيش از ديگر گزينههاست.

علاوه بر اين در نشست روز يكشنبه درباره سرمربي فصل بعد نيز بحث و تبادل نظر خواهد شد و هيات مديره از بين قلعهنويي،
مظلومي و يك گزينه خارجي كه هنوز نام او معلوم نيست، سرمربي فصل بعد را انتخاب ميكند.

در اين رابطه غلامحسين فرزامي، يكي از اعضاي هيات مديره باشگاه، به فارس گفت: من از طرف هيات مديره با قلعهنويي مذاكره
كردم، اما او خواست صبر كنيم و هنوز معلوم نيست به استقلال بيايد يا خير.

باشگاه مالي  به مشكلات  توجه  با  به جامجم، گفت:  استقلال  بعد  درباره وضعيت سرمربي فصل  منبع موثق  اين يك  با وجود 
تراكتورسازي و اين نكته كه باشگاه به اين زودي قادر به پرداخت مطالبات بازيكنانش نيست و از طرفي هيات مديره استقلال براي
جذب قلعهنويي مصر است، بايد حضور او را در استقلال قطعي دانست. گرچه قلعهنويي به مردم آذربايجان ارادت دارد، اما كيست كه

نداند او يك استقلالي دو آتشه است.

دايي و ابراهيمزاده، گزينههاي تراكتورسازي

همزمان با كشوقوس باشگاه تراكتورسازي براي جلب نظر قلعهنويي،اين باشگاه تمام تخممرغهايش را در سبد قلعهنويي نگذاشته و
مذاكراتي را براي توافق با گزينههاي ديگر مورد توجه قرار داده است.

منصور ابراهيمزاده سرمربي فصل قبل ذوبآهن يكي از اين گزينههاست كه اين مذاكرات را تاييد كرده و در عين حال از توافقش با
باشگاه نفت تهران خبر داده است. ديگر گزينه تراكتوريها علي دايي سرمربي سابق راهآهن است. دايي كه در مسافرت خارج از كشور
به سر ميبرد طي روزهاي گذشته از طريق وكليش مذاكراتي را با باشگاه تراكتورسازي انجام داده است. جدا از بحث آسيايي بودن

تراكتورسازي تيم كوچكي نيست كه دايي بتواند براحتي از كنار آن بگذرد.
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